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Protokół Nr 29/V/0052/2009 
z nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Jordanów Śląski 

 z dnia 5 października 2009r.  
 

W Sesji udział wzięło 10 spośród ustawowej liczby 15  Radnych, nieobecni byli: 
Pan Andrzej Bielecki, Pan Zbigniew Droszczak, Pan Szczepan Horak, Pan Wiesław 
Korczak, Pani Danuta Ligas (lista obecności w załączeniu). Ponadto w sesji 
uczestniczyli Wójt Gminy - Pan Henryk Kuriata, Skarbnik Gminy - Pani Zofia Zając, 
Kierownik GOPS – Pani Agnieszka Krupińska, mieszkańcy i sołtysi z terenu Gminy.  
 

1. Przewodniczący Rady Gminy Pan Mirosław Cholewa (w dalszej części protokołu 
wymieniany w skrócie jako Przewodniczący RG) otworzył obrady o godz. 08.06, 
przywitał wszystkich przybyłych gości i Radnych. 

2. Stwierdzono quorum (na podstawie listy obecności). 
- Na Sekretarza obrad wybrany został jednogłośnie Pan Zdzisław Barabach. 

3. Brak uwag odnośnie protokołu nr 28/V/0052/2009. 
- Głosowanie nad przyjęciem protokołu – 10 za. Przyjęto protokół z Sesji Nr 28 z 
dnia 21 września 2009r. jednogłośnie.  

4. PORZĄDEK OBRAD 
Przewodniczący RG: odczytał proponowany porządek obrad (na podstawie pisma 
zwołującego sesję),  poprosił o zgłaszanie uwag. Wobec ich braku zarządził przejście do 
kolejnego punktu spotkania.  
 

5. PODJĘCIE UCHWAŁ: 
1) Nr XXIX/151/2009 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wrocławskiemu na udział w kosztach związanych z obsługą projektu „Rozbudowa 
infrastruktury teleinformatycznej na obszarze Powiatu Wrocławskiego i 7 gmin 
oraz wprowadzenie i zwiększenie dostępności elektronicznych usług dla 
mieszkańców i podmiotów gospodarczych regionu powiatu i gmin: Czernica, 
Jordanów Śląski, Kąty Wrocławskie, Kobierzyce, Mietków, Sobótka i Żórawina” 

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków. 
Pan Radny Paweł Filipczak: zapytał, jakie wymierne efekty przyniesie podjęcie tej 
uchwały?  
Pan Wójt: odpowiedział, że do końca jeszcze tego nie wiemy, ale przystąpiliśmy do 
dużego projektu informacyjnego razem z Powiatem Wrocławskim + 7 gmin. Liderem 
przedsięwzięcia jest Powiat Wrocławski, który przygotował dokumentację projektową, a 
koszty zostały podzielone na beneficjentów projektu. Nasz udział ma wynieść 95,00 zł. W 
tej chwili Powiat wystąpił do poszczególnych gmin, żeby podjęły stosowne uchwały i 
zabezpieczyły środki w budżecie. Na chwilę obecną projekt przeszedł pozytywnie ocenę 
formalną i merytoryczną. Czekamy jeszcze na podpis zarządu województwa 
dolnośląskiego i projekt może być realizowany. Nasza część ma wynosi ok. 200 000 zł i 
ma być przeznaczona na sprzęt teleinformatyczny do Urzędu Gminy.  
Pan Radny Paweł Filipczak: powiedział, że  spojrzał na projekt pośpiesznie i myślał, że 
suma, jaką ma Gmina zabezpieczyć to 95 000 zł i że szkoda byłoby takich pieniędzy.  
Pan Wójt: odpowiedział, że nie byłoby Gminy na to stać i jeszcze raz potwierdził, że 
suma, o której cały czas mowa to 95,00 zł.  
Przewodniczący RG: poprosił o zadawanie dalszych pytań, wobec ich braku zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały.  
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W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXIX/151/2009 została podjęta jednogłośnie – 10 
głosów za. 

 
2) Nr XXIX/152/2009 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków położonym na terenie Gminy Jordanów Śląski. 

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków. Zapytał Pana Wójta, czy byłaby możliwość przedstawienia Radnym rejestru z 
zabytkami, jakie znajdują się na terenie naszej Gminy, żeby był jasny obraz, w jakich 
miejscowościach te zabytki się znajdują i kto mógłby się starać o dofinansowanie prac 
konserwatorskich.   
Pan Wójt: powiedział, że u Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków na stronie 
internetowej wszystkie zabytki z naszego terenu widnieją w rejestrze. Nie ma problemu, 
żeby przejrzeć na tej stronie wykazy dla poszczególnych miejscowości i taką listę stworzyć 
na kolejną sesję.  
Przewodniczący RG: powiedział, że z projektu wynika, że gmina może dofinansować 
prace konserwatorskie w 80-ciu a nawet w 100-u %. Zapytał, co będzie w przypadku, 
jeśli, ktoś przedstawi kosztorys na 1 mln. zł. Czy to jest od 0 do 100%?  
Pan Wójt: potwierdził, że może to być dofinansowanie od 0 zł w górę. Poza tym każdy 
projekt będzie musiał być zatwierdzony przez Radę Gminy. Będzie w tedy przedstawiany 
projekt, który określi wysokość dotacji.  
Przewodniczący RG: wobec braku dalszych pytań, uwag i wniosków formalnych, 
zarządził głosowanie.  
 

W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXIX/152/2009 została podjęta jednogłośnie – 10 
głosów za. 
 

3) Nr XXIX/153/2009 w sprawie zmiany § 12 uchwały Nr XXVI/144/2009 Rady 
Gminy Jordanów Śląski z dnia 31 lipca 2009r. w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Jordanów Śląski. 

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków. 
Pan Radny Andrzej Wertelecki: zgłosił wniosek, żeby w drugiej linijce postawy prawnej 
dodać pominiętą literę „w”, żeby wyrażenie brzmiało „w związku z art. 27”. Zapytał 
ponadto jaki jest cel tej uchwały: czy jest to dostosowanie prawa miejscowego do aktów 
wyższej rangi (ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym ) i który dokładnie paragraf 
ulegnie zmianie 12 czy 13? 
Pan Wójt: wyjaśnił, że podejmując tą uchwałę cofamy się do momentu wyłożenia planu, 
żeby później (po ok. 2 miesiącach) ponownie podjąć tę uchwałę właściwą.  Chodzi o te 
punkty procentowe, do których nadzór Wojewody maił zastrzeżenia. 
Pan Radny Andrzej Wertelecki: czyli zastrzeżenia dotyczyły § 13, ale żeby ten § zmienić 
trzeba najpierw zmienić § 12. 
Pan Wójt: potwierdził tę interpretację. Dodał, że otrzymaliśmy informację z nadzoru, że 
uchwała będzie uchylona w całości. Na naszą interwencję  odbyliśmy w zeszłym tygodniu 
rozmowę z dyrektorem nadzoru, który poszedł nam na rękę. Stąd dzisiejszym projektem 
otwieramy sobie furtkę. Co prawda uchwała zostanie przez nadzór zaskarżona do WSA, 
ale do czasu ogłoszenia wyroku będziemy mogli bazować na tej uchwale – czyli 
wykonywać potrzebne przedsięwzięcia, jak chociażby związane z budową kanalizacji.  
Zanim wyrok zostanie ogłoszony powinniśmy zakończyć procedurę wyłożenia planu i 
podjąć odpowiednie stawki procentowe renty planistycznej ustalone z nadzorem, tak żeby 
już nie było żadnych problemów z tą uchwałą.  Powiedział, że w innym wypadku – 
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gdybyśmy poszli z uchwałą do sądu potrwałoby to o wiele dłużej i w przypadku uchylenia 
aktu należałoby całą procedurę związaną z planem zaczynać od nowa, co wiązałoby się 
również ze stratą kilku tysięcy zł.  
Pan Radny Rafał Zarzycki: zgłosił wniosek, żeby wszystkie załączniki związane z planem 
zamieścić w Internecie – chodzi głównie o załącznik graficzny. Powiedział, że bez rysunku 
sama uchwała jest mało czytelna.  
Pan Wójt: zgłosił autopoprawkę polegającą na dodaniu do podstawy prawnej litery „w” 
dla uzupełnienia zapisu „w związku”. 
Przewodniczący RG: wobec braku dalszych pytań, uwag i wniosków formalnych, 
zarządził głosowanie nad projektem wraz z autopoprawką Wójta. 
 
W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXIX/153/2009 została podjęta jednogłośnie – 10 
głosów za. 
 

 
6. ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI   
Przewodniczący RG: poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie wniosków. 
Pan Wójt: nawiązał do uchwały zatwierdzającej plan miejscowy. Powiedział, że 
przechodzimy przez całą procedurę bardzo trudną drogą i zdobywamy doświadczenie. 
Mamy przed sobą rozpoczęte cztery plany miejscowe i wiemy już w tej chwili, na co 
zwracać uwagę. Wyraził nadzieję, że z kolejnymi planami będzie łatwiej i przedstawione 
zostaną Radzie lepsze projekty.  
 
                      

Dalszych zapytań i wolnych wniosków nie było. Wobec wyczerpania 
porządku obrad Przewodniczący RG zamknął XXIX  Sesję RG o godz. 08.25. 

 
 
………………………………………… 
Przewodniczący  RG 

 
………………………………………… 
Sekretarz obrad 

 
 
Protokół sporządziła:  


